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,P R O T O K Ó Ł   Nr 4/2015 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Spraw Obywatelskich  i Komisji Budżetu Rady 

Miejskiej w Strykowie, które odbyło się w dniu 23 lutego 2015 r.   

 

Porządek posiedzenia:  

1. Działalność domu kultury  na terenie Gminy Stryków w tym m.in. wypracowanie 

zasad współpracy z jednostkami pomocniczymi gminy. 

W posiedzeniu udział brali członkowie Komisji Oświaty i Spraw Obywatelskich  i 

Komisji Budżetu Rady Miejskiej w Strykowie oraz Dyrektor Ośrodka Kultury i Rekreacji w 

Strykowie Pan Konrad Kozłowski. 

 

Ad pkt 1  

Prowadząca posiedzenie Pani Anna Ślęzak udzieliła głosu Panu Konradowi Kozłowskiemu, 

który przedstawił harmonogram imprez cyklicznych organizowanych lub 

współorganizowanych przez Ośrodek. 

Pan Konrad Kozłowski mówił o tym, że Ośrodek pomaga przy organizacji imprez 

inicjowanych przez różne grupy ( sołectwa, zarządy osiedli) również wtedy, gdy nie są one 

ujęte w grafiku Ośrodka a środki finansowe budżetu Ośrodka pozwalają na to. Nie zdarzyło 

się  aby grupa inicjatywna nie otrzymała wsparcia finansowego. 

Pan Konrad Kozłowski zaznaczył jednocześnie , że budżet Ośrodka jest planowany do 15 

września każdego roku a pomysły organizacji imprez pojawiają się już po złożeniu planu do 

budżetu gminy. 

Radny Dariusz Dziewulski  pytał, czy nie można sposobem Szkoły Podstawowej w 

Niesułkowie organizować Dnia Dziecka w Strykowie . 

Pan Konrad Kozłowski odpowiedział, że robią takie festyny szkoły strykowskie przy pomocy 

Ośrodka. 

Radny Andrzej Janeczko pytał jaki jest budżet domu kultury oraz jakie są zarobki 

pracowników , którzy mówią , że zarabiają 1500 zł ? 

Pan Konrad Kozłowski odpowiedział, że środki na działalność  są wystarczające.  Budżet 

domu kultury to 840.000 zł , dla filii w Niesułkowie 150.000 zł oraz ośrodek wodniacki 

70.000 zł. 

Radny Krzysztof Bandurowicz pytał kto ustala wynagrodzenia w domu kultury i czy w 

odniesieniu do pracowników Urzędu płaca jest taka sama czy inna? 

Pani Anna Sasin Sekretarz gminy Stryków odpowiedziała, ze każda jednostka posiada swój 

regulamin wynagradzania na podstawie którego ustalane jest wynagrodzenie pracowników. 

Pan Konrad Kozłowski odpowiedział, że ustala wynagrodzenie pracowników poruszając się 

w limicie wynagrodzeń na dany rok. 

Prowadząca obrady zaproponowała wypracowanie zasad współpracy z jednostkami 

pomocniczymi. 

Pan Konrad Kozłowski podkreślił, że jeżeli imprezy , które chcą w danym roku organizować 

jednostki zostałyby zaplanowane przed składaniem wniosków do budżetu gminy ułatwiłoby 

to prace Ośrodka a przede wszystkim planowanie budżetu Ośrodka. 

Radny Karol Lenart pytał czy sołectwo może zorganizować wyjazd np. do kina czy teatru? 

Pan Konrad Kozłowski odpowiedział , że Ośrodek musi poruszać się w granicach prawa. Od 

finansowania kosztów wyjazdu wg Urzędu Skarbowego powinien być odprowadzony 

podatek. 

Radny Andrzej Janeczko pytał czy pieniądze na dofinansowanie imprez organizowanych 

przez jednostki pomocnicze będą pochodziły z ogólnej puli środków domu kultury czy będzie 
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to dodatkowa pula? Mieszkańcy wsi oczekują spotkań z literatami, artystami i na pokrycie 

kosztów takich imprez oczekiwalibyśmy dofinansowania. 

Radny Damian Drzewiecki mówił, że z domem kultury współpracuje poprzez 

Stowarzyszenie co najmniej od dziesięciu lat i nigdy nie było problemów z finansowaniem 

organizowanych imprez .Wg radnego mając na uwadze fakt, że nie każdy mieszkaniec gminy 

ma możliwość dojechać na imprezę organizowaną w domu kultury Strykowie, dobrze byłoby 

zatrudnić animatorów np. w Bratoszewicach aby mogli zająć dzieci w wolnym czasie np. w 

ferie, wakacje , nie koniecznie co dziennie ale 2-3 razy w tygodniu, żeby dać szansę tym 

dzieciom, których rodzice nie są w stanie przywozić na zajęcia do Strykowa. Dobrą praktyką 

byłoby aby dom kultury wyszedł ze swoją ofertą na zewnątrz. 

Pan Konrad Kozłowski mówił, że były praktykowane takie akcje np. na dzień kobiet, gdzie 

autokar miał zabrać wszystkich chętnych ze wsi  na imprezę do domu kultury w Strykowie . 

Przyjechało 5 osób. Można zastanowić się nad organizacją zajęć świetlicowych w terenie  ale 

decyzję należy podjąć na etapie głosowania nad budżetem gminy.  

Radny Andrzej Janeczko mówił, że w Ługach remizie  można by utworzyć koło plastyczne 

ale nie ma jak dojechać. 

Radny Bogdan Walczak mówił o tym, że przyjmowany budżet jest zły i powinien zmienić 

formę a nie posiadać taką jak w latach 80.  

Takie zgłoszenia do budżetu w sprawie organizacji imprez  są dobra formą tylko gdzie one 

maja trafić : do Dyrektora domu kultury czy do gminy?  Nie mamy wypracowanego systemy 

gdzie to ma trafić. Jeżeli wystąpię do dyrektora , że chce organizować imprezę w 2015 roku 

czy nawet w 2016 to usłyszę : a gdzie macie swoje osiedlowe pieniądze. Weźcie państwo pod 

uwagę, że to co my robimy w osiedlach czy sołectwach to są imprezy środowiskowe i one 

wynikają z potrzeb mieszkańców i tego nie zawsze zaplanujemy. To co można zaplanować 

powinno być uregulowane w statucie czy w regulaminie dodatkowym żeby te jednostki  

zgłaszały zapotrzebowania do domu kultury tylko żeby one chociaż w 30% były pewne. 

Mamy do września dużo czasu więc zastanówmy się nad formą budżetu czy to 

obywatelskiego czy to zadaniowego ,a nie pracujmy według zasad ustalonych  budżetem z 

roku 89.  

Pani Bożena Motylińska mówiła, że budżet ustala rada. 

Radny Paweł Kasica mówił, że to co powiedział radny walczak, że nie może radny 

konsultować sam z sobą imprez, to przecież są zebrania budżetowe w osiedlach w sołectwach 

i na tym etapie doprecyzować co które osiedle chciałoby zaplanować na swoim terenie – 

złożyć do burmistrza propozycje w ramach funduszu sołeckiego, imprezy kulturalne – do 

domu kultury i na etapie prac nad budżetem nad tym się pochylić. Jeżeli, okaże się że  budżet 

domu kultury jest za mały to będziemy zastania się gdzie te środki znaleźć. Jeżeli są takie 

sołectwa i osiedla , które chcą organizować takie imprezy to należy im pomóc ale na 

określonych zasadach. 

Radna Anna Ślęzak mówiła ,że należy odnieść się do tematu posiedzenia dzisiejszego a nie 

do konstrukcji całego budżetu gminy, który ma określone zasady tworzenia. Instytucja kultury 

na naszym terenie jest dom kultury i tam powinny trafiać wnioski w tej sprawie. Dyrektor 

domu kultury dokonuje wtedy weryfikacji tych wniosków ,a powinny one być składane przed 

ogólną konstrukcją budżetu gminy. Chodzi o to żeby umożliwić organizowanie imprez tym 

sołectwom, które wystąpią z wnioskiem takim. 

Radny Łukasz Orłowski czy to chodzi o tworzenie subbudżetu w budżecie gminy? Jeżeli 

chcemy rozszerzać działalność domu kultury to trzeba zabezpieczyć środki na ten cel. 

Radny Andrzej Janeczko zwrócił się z prośbą do dyrektora domu kultury w Strykowie aby 

w przypadku organizowania imprezy kulturalnej w Strykowie , przy okazji we 

wcześniejszych godzinach, artysta taki mógł wystąpić dla mniejszej publiczności np. w 

Ługach. Koszty byłyby nie dużo większe, a  wtedy skorzystałoby więcej osób.  
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Radny Damian Drzewiecki mówił o tym , że intencją radnego Janeczko stawiającego 

wniosek o temat  dzisiejszego posiedzenia było to aby wypracować system imprez at hock bo 

jako wniosek możemy postawić dziś taki, że składamy nasze potrzeby do dyrektora domu 

kultury na przyszłość i on umieszcza to w budżecie jako imprezę określoną . 

Pan Konrad Kozłowski mówił, że nie może być w budżecie środków nie naznaczonych, 

tworzących rezerwę na jakieś cele kulturalne. Musi być wskazane jakieś działanie. 

Jednocześnie zaznaczył, że przy oszczędnym gospodarowaniu środkami zabezpieczonymi w 

budżecie na dany rok kalendarzowy udaje się sfinansować niezaplanowane imprezy 

kulturalne np. przez stowarzyszenia.  

Radny Andrzej Pożarlik po dyskusji wnioskował aby  wystąpić do wszystkich organizacji 

społecznych, stowarzyszeń, rad sołeckich i osiedlowych  z propozycją zaplanowania do końca 

lipca imprez kulturalnych na przyszły rok typu np. spotkania z artystami z wstępnym 

kosztorysem. Będziemy wiedzieć jakie są potrzeby i będziemy mogli zastanowić się ile 

dodatkowych środków potrzeba. 

Może wprowadzić jakieś imprezy cykliczne, których nie ma w tej chwili. 

Radny Karol Lenart mówił, żeby skupić się tylko na sołectwach i osiedlach a 

stowarzyszenia działają na innych zasadach i korzystają z innych środków. 

Radny Andrzej Janeczko zwrócił się , aby dyskutować nad potrzebą szerzenia kultury 

poprzez występy artystów  na wsi dla ludzi mających ograniczony dostęp  bo np. nie mogą 

dojechać do Strykowa. Nie łączmy Stowarzyszeń i innych grup. 
Zgłoszone wcześniej wnioski zostały wycofane przez wnioskodawców. 

Na  wspólnym posiedzeniu i Komisji Oświaty i Spraw Obywatelskich  oraz Komisji 

Budżetu i Mienia Komunalnego Rady Miejskiej w Strykowie  w dniu 23 lutego 2015 r. 

Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie przedstawia 

następujący wniosek: 

 

1. Komisja wnioskuje o poinformowanie jednostek pomocniczych Gminy 

Stryków o możliwości składania wniosków  w terminie do dnia 31 lipca 2015 

r. do Dyrektora Ośrodka Sportu i Rekreacji w Strykowie, w sprawie  

propozycji organizacji imprez kulturalnych w roku 2016. 

 

Głosowanie: 6 głosów za, bez głosów przeciwnych i 2 głosy wstrzymujące się. 

 

Na  wspólnym posiedzeniu i Komisji Oświaty i Spraw Obywatelskich  oraz Komisji 

Budżetu i Mienia Komunalnego Rady Miejskiej w Strykowie  w dniu 23 lutego 2015 r. 

Komisja Budżetu i Mienia Komunalnego Rady Miejskiej w Strykowie przedstawia 

następujący wniosek: 

 

1. Komisja wnioskuje o poinformowanie jednostek pomocniczych Gminy 

Stryków o możliwości składania wniosków  w terminie do dnia 31 lipca 2015 

r. do Dyrektora Ośrodka Sportu i Rekreacji w Strykowie, w sprawie  

propozycji organizacji imprez kulturalnych w roku 2016. 

 

Głosowanie: 6 głosów za, bez głosów przeciwnych i 2 głosy wstrzymujące się. 

Na tym protokół zakończono. 
Protokółowała Z. Kubiak  

                     Przewodnicząca  

       Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego  

         Rady Miejskiej w Strykowie  

           Anna Ślęzak 


